



# 關愛鄰居

# BE CONSIDERATE TO YOUR NEIGHBOURS



Tap registered Octopus Card when entering the estate  
進入屋苑時請以已登記八達通卡確認身份



Guests, workers or other visitors please register as instructed  
住戶的賓客、工友及其他訪客請按指示作登記



Please apply for a Resident Card for your children over the age of 3  
請為3歲或以上的子女申請住戶証



Please present your Resident/Guidance Card for identification when entering the Club  
進入會所時請出示住戶証或助理証以作確認

To facilitate residents' access to the Club's facilities and services, it is recommended that you regularly check all Resident Card(s)/ Guidance Card(s) under your unit and cancel the unused/obsolete card(s) via the Service Centre.

為方便住戶享用會所設施及服務，住戶請定時



檢查單位的住戶/助理証持有人身份，如有需要可指示服務中心取消不再使用/作廢的住戶/助理証。



For further information, please contact Bel-Air Service Centre in person or call 2989 6350 / 2989 6000.

如需更多資料，請親臨貝沙灣服務中心或致電 2989 6350 / 2989 6000 查詢。

